

Referat - styremøte i Haugesund SV - 10.09.2025

Dato: 10.09.2025 kl: 20.00-21.30 Sted: Partikontoret/digitalt		
Til stede på møtet: Britt-Mona, Michael, Monica, Marit, Malena, Frederik Forfall: Jolanta, Bjørro, Sunniva Referent: Frederik		
Sak	Innhold	Ansvar
28/25	Referat frå forrige møte godkjent.	Alle
29/25	Faste oppflg. saker og orienteringer 1. Nytt fra bystyret Det har vore eit kort møte i bystyret siden sist. Mer viktig er behandlingen av 'rådmannens sparepakke' som kommer til behandlin nå i høst. I første omgang i formannskapet 24/ og deretter i bystyret 01.10. Sannsynligvis blir det flere omganger med behandling av denne saka. Det vert gruppemøte for bystyret 15. september. Det legges opp til medlemsmøte for informasjon og diskusjon om denne saka mandag 22.september. Det blir da i stedet for kaffikoppen. Michael booker lokale til dette på biblioteket + samordner med bystyregruppa for deltakelse. 2. Nytt fra fylket a. Fylkesstyret Fylkesstyremøte vert 18. september Nytt lokallag for SV er dannet i Sokndal. Lokallaget i Sauda har ny giv med mer aktivitet. b. Rep.skap. Møte førstkommande lørdag 13. sept. Thomas deltar her. Evaluering av valgkamp på dette møtet. Deretter møte 15.november -her trengs på nytt vara Deretter møte 10. januar 2026	

	Organisasjonsutvalget arbeider videre. Utvalget skal ha et nytt møte 15.oktober. Fylkesårsmøtet er 14.-15 februar. Høstkonferansen er 25. oktober i Stavanger. Mulig deltakelse av foredragsholdere fra KÅKÅnomics. Må få tilbakemelding på hvem som kan delta. 3. Datoer for styremøter i høst Tirsdag 14. oktober Tirsdag 11. november Tirsdag 9. desember Onsdag 7. januar	
30/25	Valgkamp- evaluering (medtas til rep skap 13. sept) 1. Hvilke saker var folk opptatt av i kommunen deres? <i>-Hvem blir statsminister?</i> <i>-Formueskatt</i> <i>-Matvarepriser</i> <i>-Tannhelse</i> <i>-Frykt for krig</i> <i>-Bemanning i skole og barnehage</i> <i>-Palestina/Israel spørsmål</i> <i>-Eldre sin økonomi, situasjon osv</i> 2. Hva gjorde dere for å aktivisere medlemmene i valgkampen? <i>-postet masse på facebook (OBS! kommentar om at det samlede trykk av informasjon på sosiale medier fra SV sentralt, Sv fylke og SV lokalt, kanskje er litt mye for enkelte medlemmer)</i> <i>-Kick off av valgkamp</i> <i>-ringerunder</i> <i>Søppelplukking sammen</i>	Thomas

	<i>-div arrangementet</i> 3. Hva slags aktiviteter hadde dere? <i>-gatefest -sommerfest -stand -bedriftsbesøk + div mere se over</i> 4. Gjorde lokallaget noe for å ta direkte kontakt med folk i valgkampen? For eksempel dørbanking eller å invitere oss selv til arbeidsplasser og organisasjoner. <i>-dørbanking -sommerfest -byfest/gatefest i bibliotekparken -bedriftsbesøk</i> 5. Hva fungerte best, og hva fungerte mindre bra? Hva bør vi gjøre mer og mindre av neste gang? <i>-Det er veldig viktig å ha en samlet og god oversikt over aktivitetene, der medlemmer kan ha oversikt og melde seg på til aktiviteter. Dette var bra, men me kan prøve å få det ennå bedre neste gang. (Har SV sentrelt noen gode maler eller opplegg for dette?)</i> <i>-Kan ønske oss mer støtte frå SV sentralt og fra SV fylke.</i> <i>-Ønsker bedre oversikt over valgkampmateriell og brosjyrer fra SV sentralt. Hva som planlegges å bli laget. Hvor mange eksemplar som skal sendes osv.</i> <i>-Litt for lite karameller</i>	
--	---	--

	-Ønsker brosjyrer også på bokmål i Haugesund -Trenger frikjøp av ressurser lokalt	
31/25	Årsmøte Dato: for årsmøtet blir 22.januar 2026 Kunngjøring rett før 1. januar Sakspapir ut senest 15. januar Oppgavefordeling: Britt Mona har hovedansvar for sakspapir, men alle hjelper og er med og skrive. Valgkomiteen v Karen må jobbe med sine ting. Britt Mona tar kontakt med SV sentralt for å invitere noen til årsmøtet. Frederik har ansvar for rekneskap/budsjett	Alle
32/25	Aktivitetsplan for høsten Medlemsmøtet høsten 2025 blir møtet mandag 22. september om rådmannens sparepakke Nyttårsfest: Vi ønsker å ha dn på 2 glass som sist. Dato enten 30. januar eller 6. februar. Malena tar kontakt med 2 glass og hører om datoer og pris. Det blir julemiddag sammen med bystyregruppa 1.desember.	Alle
33/25	Medlemsmøte i forbindelse med sparepakken som kommer fra kommunedirektøren. Dette blir mandag 22. september. Fortrinnsvis på biblioteket. Michael tar kontakt med biblioteket og samordner med bystyregruppa, før evt kunngjøring på facebook.	Michael
34/25	Eventuelt: Frederik søker om støtte 5000,- til gatefest jf epost om dette fra Sv sentralt.	Frederik

For de mange
– ikke for de få



	-	
--	---	--